
Dotaz a odpověď -   léčba primárně progresivní RS 
 
Dotaz: 
Dobrý den, před asi 2 měsíci mi byla diagnostikována RS  
(primárně progresivní forma). Dostavila jsem se na objednání v RS centru, kde  
mi bylo řečeno, že si mám vybrat buď ocrevus-  infuze dvakrát do  
roka-  nebo jakýsi nový lék, který se má zkoušet (mám pocit název  
Mastivit nebo tak nějak), každý měsíc bych si pro léky jezdila a  
firma by mi přispívala na dopravu. Když jsem po měsíci volala, bylo  
mi řečeno, že ten lék nebyl schválen ke zkoušení pouze v České  
republice, jinak ve světě všude ano. Takže prý mám jedinou  
možnost což je Ocrevus na můj typ RS. Je to pravda? Sháním různé  
informace, ale nikde nic nemohu vyčíst. Mockrát Vám děkuji za  
odpověď  
 
 
 
 
Dobrý den, 
 
ano skutečně je to tak, plánovaná klinická studie nebude alespoň prozatím v ČR realizována. Tedy 
jediná současná možnost léčby primárně progresivní RS je Ocrevus. 
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